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Začiatok rokovania:  16,30   hod.                                Ukončenie rokovania: 18.40 hod. 

 

Konané dňa: 23. 10. 2024 

 

Prítomní: 

Starosta obce:   

Bc. Dušan Štadáni 

 

Zúčastnení poslanci: 

     p. Beáta Badibangová 

Ing. Július Ilovský 

Ing. Miroslav Kubo 

    p. Ivan Melo neprítomný 

PhDr. Mária Beháňová 

    Mgr. Iveta Tarabová                príchod 17.25 h 

    p. Vojtech Oberta 

Ospravedlnení:  p. Marek Hanuljak  

    p. Ján Trnovec 

Hlavný kontrolór obce:  Ing. Michal Šugár – hlavný kontrolór obce  

Zapisovateľka:  Mgr. Erika Ďurčová 

Zúčastnení hostia:                0 hostí 

 

Program: 

1. Otvorenie  

2. Kontrola uznesení 

3. Schválenie projektu „Viacúčelový športovo oddychový areál Strečno“ v rámci výzvy 

Fondu na podporu športu 

4. Schválenie zámeny a odkúpenia pozemku – p. Hreusová Drahomíra 

5. Žiadosť o finančný príspevok na vydanie knihy 

6. Rôzne  

7. Záver 

 

 K bodu č. 1 Otvorenie zasadnutia     

Starosta obce Strečno Bc. Dušan Štadáni privítal všetkých prítomných na 14. zasadnutí 

Obecného zastupiteľstva v Strečne. 

Pozvánka s podkladmi rokovania bola doručená poslancom OZ, hlavnému kontrolórovi obce,  

zverejnená bola na úradnej tabuli a webovej stránke obce 3 dni pred zasadnutím obecného 

zastupiteľstva. Starosta konštatuje, že OZ je uznášania schopné. 

Starosta obce určil za zapisovateľku zápisnice p. Eriku Ďurčovú. 

 

Za overovateľov zápisnice starosta navrhuje poslancov : 

1. p. Miroslav Kubo 

2. p. Vojtech Oberta 

 

Starosta dal za predložený návrh hlasovať.  

Hlasovanie:   

p. Beáta Badibangová - za 

PhDr. Mária Beháňová - za 

p. Marek Hanuljak - neprítomný 
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Ing. Július Ilovský -  za 

Ing. Miroslav Kubo - za 

p. Ivan Melo - za 

p. Vojtech Oberta -  za 

Mgr. Iveta Tarabová - neprítomná 

p. Ján Trnovec - neprítomný 

 

Hlasovanie: za - 6, proti - 0, zdržal sa – 0, neprítomní - 3. 

 

Za členov návrhovej komisie starosta obce určuje: 

1. p. Beáta Badibangová 

2. p. PhDr. Mária Beháňová 

 

Starosta dal za predložený návrh hlasovať.  

 

Hlasovanie:   

p. Beáta Badibangová - za 

PhDr. Mária Beháňová - za 

p. Marek Hanuljak - neprítomný 

Ing. Július Ilovský - za  

Ing. Miroslav Kubo - za 

p. Ivan Melo - za 

p. Vojtech Oberta -  za 

Mgr. Iveta Tarabová - neprítomná 

p. Ján Trnovec - neprítomný 

 

Hlasovanie: za - 6, proti - 0, zdržal sa – 0, neprítomní – 3.      

Poslanci OZ uvedený návrh schválili. 

 

Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 

Starosta obce informoval poslancov o programe 14. zasadnutia OZ a následne dal za predložený 

program hlasovať. 

 

Hlasovanie:   

p. Beáta Badibangová - za 

PhDr. Mária Beháňová - za 

p. Marek Hanuljak – neprítomný 

Ing. Július Ilovský - za  

Ing. Miroslav Kubo - za 

p. Ivan Melo - za 

p. Vojtech Oberta -  za 

Mgr. Iveta Tarabová -  neprítomná 

p. Ján Trnovec - neprítomný 

 

Hlasovanie: za - 6 , proti - 0, zdržal sa – 0, neprítomní – 3. 

Poslanci OZ schválili program 14. zasadnutia OZ  
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K bodu č. 2  Kontrola uznesení  

 

• Nefunkčná fotovoltaika na budove MŠ  – cenová ponuka doručená, práce bude realizovať 

OPS 

• Zmluva o prenájme pizzérie Alžbetka – nájomca bol upozornený na dodržanie podmienok 

zmluvy  

• Nebezpečná zákruta na ul. SNP – na VUC a SSC bola odoslaná požiadavka na vyriešenie 

situácie  

 

Hlasovanie:   

p. Beáta Badibangová - za 

PhDr. Mária Beháňová - za 

p. Marek Hanuljak - neprítomný 

Ing. Július Ilovský - za 

Ing. Miroslav Kubo - za 

p. Ivan Melo - z 

p. Vojtech Oberta - za 

Mgr. Iveta Tarabová - neprítomná 

p. Ján Trnovec - neprítomný  

 

Hlasovanie: za -  6, proti - 0, zdržal sa – 0, neprítomní – 3. 

Poslanci OZ berú kontrolu uznesení na vedomie. 

 

K bodu č. 3 Schválenie projektu „Viacúčelový športovo oddychový areál Strečno“ v rámci 

výzvy Fondu na podporu športu 

 

Predmetom projektu bude rozšírenie možností aktívneho pohybu pri multifunkčnom ihrisku v 

Strečne. Výstavba novej infraštruktúry bude nadväzovať na existujúcu telocvičňu, multifunkčné 

ihrisko, bežeckú dráhu a prístupové komunikácie.  

Projekt pozostáva z troch objektov: Spevnené dve plochy s možnosťou vykonávať rôzne aktivity 

(stolný tenis, basketbal, bedminton a pod.) a zo skladu, ktorý bude slúžiť ako technické zázemie 

priestoru.  

Vybudovaním nových plôch bude možné pritiahnuť širšiu verejnosť, pretože sa športový rozmer 

rozšíri aj o iné druhy voľnočasových aktivít.  Športovo oddychový areál bude komplexnejší, 

voľný pohyb širokej verejnosti sa bude sústreďovať aj v exteriéri a naplní sa časový 

harmonogram využitia jednotlivých plôch, a tým sa úmerne ovplyvní príslušná komunita. 

Priestor bude určený pre pohybové a voľnočasové aktivity nesúťažného charakteru.  

Rozpočet projektu je  174 112,79 EUR. 

Projekt bude bodovo hodnotený a jednou z možností, kde môžeme získať body ja aj pri možnosti 

financovania. 

Zvýhodnenie projektov s vyšším % spolufinancovania 

- Spolufinancovanie žiadateľom je 25% a viac            5 bodov/   43 528,20 EUR 

- Spolufinancovanie žiadateľom je 20 % a viac, no menej ako 25%    4 body/    34 822,56 EUR 

- Spolufinancovanie žiadateľom je 15% a viac, no  menej ako 20%    3 body/    26 116,91 EUR 

- Spolufinancovanie žiadateľom je 10% a viac, no menej ako 15%      0 bodov/  17 411,28 EUR 

Po rozprave sa poslanci dohodli na spolufinancovaní obce na projekte vo výške 25 %.   
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Následne dal starosta hlasovať, že poslanci OZ schvaľujú:  

- Predloženie žiadosti o poskytnutie príspevku v rámci programu ,,Výstavba, 

rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry v obciach do 3000 obyvateľov“ na 

základe výzvy č. 2024/001 Fondu na podporu športu na projekt (Viacúčelový športovo-

oddychový areál Strečno). 

- Zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia finančných 

prostriedkov z Fondu na podporu športu. 

- Zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu vo 

výške minimálne 25% z celkovej sumy oprávnených výdavkov projektu 174 112,79 

EUR. 

- Zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov projektu z rozpočtu 

Obce Strečno. 

 

Hlasovanie:   

p. Beáta Badibangová - za 

PhDr. Mária Beháňová - za 

p. Marek Hanuljak - neprítomný 

Ing. Július Ilovský - za  

Ing. Miroslav Kubo - za 

p. Ivan Melo - za 

p. Vojtech Oberta -  za 

Mgr. Iveta Tarabová - neprítomná 

p. Ján Trnovec – neprítomný 

 

Hlasovanie: za - 6, proti - 0, zdržal sa – 0, neprítomní – 3.           

 

Poslanci OZ schválili:  

predloženie žiadosti o poskytnutie príspevku v rámci programu ,,Výstavba, rekonštrukcia 

a modernizácia športovej infraštruktúry v obciach do 3000 obyvateľov“ na základe výzvy č. 

2024/001 Fondu na podporu športu na projekt (Viacúčelový športovo-oddychový areál Strečno), 

zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia finančných prostriedkov 

z Fondu na podporu športu, zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie 

realizovaného projektu vo výške minimálne 25% z celkovej sumy oprávnených výdavkov 

projektu 174 112,79 EUR, zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov 

projektu z rozpočtu Obce Strečno. 

 

K bodu č. 4 Schválenie zámeny a odkúpenia pozemku – p. Hreusová Drahomíra 

 

Na predchádzajúcom zasadnutí OZ, konaného dňa 18.9.2024 poslanci OZ schválili zámer 

o zámene a predaji nehnuteľného majetku z dôvodu osobitného zreteľa pre p. Drahomíru 

Hreusovú, ktorý je daný skutočnosťou, že pozemok majiteľky zasahuje do miestnej 

komunikácie. Zámer o zámene a predaji bol zverejnený na úradnej tabuli obce po dobu 15 dní 

od 3.10.2024 a zvesený 18.10.2024.  

Vzhľadom k tomu, že neboli doručené žiadne námietky, starosta dal hlasovať, že poslanci OZ 

schvaľujú zámenu nehnuteľného majetku  pozemkov  parc. čísla 1092/8 vo výmere 7 m2, parc. 

čísla 1092/9 vo výmere  6m2,  ktoré sú vo vlastníctve p. Drahomíry Hreusovej, za časť  pozemku 

na par.číslo 1092/7, odčlenenej geometrickým plánom č.G1-1679/2024 z parcely č. 909/401, 

ktorý je vo vlastníctve obce vo výmere 13 m2. 
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Hlasovanie:   

p. Beáta Badibangová - za 

PhDr. Mária Beháňová - za 

p. Marek Hanuljak - neprítomný 

Ing. Július Ilovský -  za 

Ing. Miroslav Kubo - za 

p. Ivan Melo - za 

p. Vojtech Oberta -  za 

Mgr. Iveta Tarabová - neprítomná 

p. Ján Trnovec - neprítomný 

 

Hlasovanie: za - 6, proti - 0, zdržal sa – 0, neprítomní - 3. 

Poslanci OZ schvaľujú zámenu nehnuteľného majetku  pozemkov  parc. čísla 1092/8 vo výmere 

7 m2, parc. čísla 1092/9 vo výmere  6m2,  ktoré sú vo vlastníctve p. Drahomíry Hreusovej, za 

časť  pozemku na par.číslo 1092/7, odčlenenej geometrickým plánom č.G1-1679/2024 z parcely 

č. 909/401, ktorý je vo vlastníctve obce vo výmere 13 m2 . 

 

 

Následne dal starosta hlasovať, že poslanci OZ schvaľujú odpredaj zvyšnej časti pozemku  

par.číslo 1092/7 vo výmere 7 m2  z dôvodu  hodného osobitného zreteľa pre Drahomíru 

Hreusovú, ul. Lesná 14,  Strečno za cenu určenú znalcom v sume 51,70 €/m2.  

 

 

Hlasovanie:   

p. Beáta Badibangová - za 

PhDr. Mária Beháňová - za 

p. Marek Hanuljak - neprítomný 

Ing. Július Ilovský -  za 

Ing. Miroslav Kubo - za 

p. Ivan Melo - za 

p. Vojtech Oberta -  za 

Mgr. Iveta Tarabová - neprítomná 

p. Ján Trnovec - neprítomný 

 

Hlasovanie: za - 6, proti - 0, zdržal sa – 0, neprítomní - 3. 

Poslanci OZ schvaľujú odpredaj zvyšnej časti pozemku  par. číslo 1092/7 vo výmere 7 m2  

z dôvodu  hodného osobitného zreteľa pre Drahomíru Hreusovú, ul. Lesná 14,  Strečno za cenu 

určenú znalcom v sume 51,70 €/m2.  

 

 

K bodu č. 5 Žiadosť o finančný príspevok na vydanie knihy 

 

Starosta informoval poslancov o zasadnutí finančnej komisie za účelom prerokovania žiadosti p. 

Dominiky Moravčíkovej o sponzorský príspevok na tlač knihy Otílie Kadašiovej „Strečnianske 

nahovárky“. Obec má prijaté VZN o poskytovaní dotácií pre miestne obecné zložky, ktoré ale 

neupravuje poskytovanie finančných príspevkov vo forme sponzorstva pre fyzické osoby.  

Finančná komisia preto odporúča poskytnúť p. Kadašiovej finančný príspevok vo výške 1000 € 

z reprezentačného fondu starostu obce. Za poskytnutie tohto príspevku obec obdrží 20 ks knihy 

„Strečnianske nahovárky“ pre ďalšie reprezentačné účely obce. 
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Následne prebehla rozprava poslancov k návrhu finančnej komisie. Po jej skončení sa poslanci 

dohodli, že súhlasia s odporúčaním finančnej komisie. 

 

Starosta dal hlasovať, že poslanci OZ schvaľujú poskytnutie finančného príspevku na tlač knihy 

Strečnianske nahovárky vo výške 1000 € z reprezentačného fondu starostu s podmienkou 

dodania 20 ks kníh pre ďalšie reprezentačné účely obce. 

 

 

Hlasovanie:   

p. Beáta Badibangová - za 

PhDr. Mária Beháňová - za 

p. Marek Hanuljak - neprítomný 

Ing. Július Ilovský -  za 

Ing. Miroslav Kubo - za 

p. Ivan Melo - za 

p. Vojtech Oberta -  za 

Mgr. Iveta Tarabová - neprítomná 

p. Ján Trnovec - neprítomný 

 

Hlasovanie: za -  6, proti - 0, zdržal sa – 0, neprítomní - 3. 

Poslanci OZ schvaľujú poskytnutie finančného príspevku na tlač knihy Strečnianske nahovárky 

vo výške 1000 € z reprezentačného fondu starostu za podmienky, že obec obdrží 20 ks knihy pre 

ďalšie reprezentačné účely obce. 

 

 

K bodu č. 6 Rôzne 

 

Vyradenie automobilu Toyota Corolla 

Obec má v majetku osobný automobil Toyota Corolla ŠPZ ZA704BU. Vzhľadom na to, že 

uvedené motorové vozidlo je značne opotrebované,   bez STK a EK navrhujeme automobil 

vyradiť z majetku obce firmou oprávnenou na likvidáciu starých vozidiel. 

 

 

Hlasovanie:   

p. Beáta Badibangová - za 

PhDr. Mária Beháňová - za 

p. Marek Hanuljak - neprítomný 

Ing. Július Ilovský -  za 

Ing. Miroslav Kubo - za 

p. Ivan Melo - zaz 

p. Vojtech Oberta -  a 

Mgr. Iveta Tarabová -  neprítomná 

p. Ján Trnovec - neprítomný 

 

Hlasovanie: za - 6, proti – 0,  zdržal sa – 0, neprítomní - 3. 

Poslanci OZ schvaľujú vyradenie motorového vozidla Toyota Corolla ŠPZ ZA704BU z majetku 

obce firmou oprávnenou na likvidáciu starých vozidiel.  
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Žiadosť P3 Žilina s.r.o a nájomcov o súčinnosť pri určovaní miestnych daní 

Starosta obce informoval o doručenej žiadosti P3 Žilina s.r.o. a nájomcov o súčinnosť pri 

určovaní miestnych daní. Starosta uviedol, že výšku miestnych daní určuje obec formou VZN 

a nové sadzby pre rok 2024 určili poslanci OZ na svojom zasadnutí dňa 15.12.2023. Návrh 

prijatého VZN bol vyvesený na úradnej tabuli k pripomienkovaniu. Do určeného dátumu nebola 

vznesená zo strany občanov ani žiadneho podnikateľského subjektu žiadna námietka. Zaplatené 

dane predstavujú výrazný podiel príjmov v každej obci. Nakoľko naša obec chce v trende 

rozvoja pokračovať, bolo potrebné výpadky daní doplniť a jednou z možností bola aj úprava 

sadzby miestnych daní z pozemkov, stavieb a dane za ubytovanie. 

 

Nasledovala rozprava poslancov. Poslanci sa zhodli na tom, že pre rok 2025 OZ v Strečne 

neuvažuje o zmene úprav výšky daní formou nového VZN. Následne dal starosta hlasovať,  že 

poslanci OZ berú list na vedomie. 

Počas rozpravy prišla na zasadnutie Mgr. Iveta Tarabová. 

 

Hlasovanie:   

p. Beáta Badibangová - za 

PhDr. Mária Beháňová - za 

p. Marek Hanuljak - neprítomný 

Ing. Július Ilovský -  za 

Ing. Miroslav Kubo - za 

p. Ivan Melo - za 

p. Vojtech Oberta -  za 

Mgr. Iveta Tarabová -  za 

p. Ján Trnovec - neprítomný 

 

Hlasovanie: za - 7, proti - 0, zdržal sa – 0, neprítomní – 2.     

Poslanci OZ berú na vedomie žiadosť firmy P3 Žilina s.r.o. o súčinnosť pri určovaní miestnych 

daní. 

 

Žiadosť MŠ o prehodnotenie pridelenia finančných prostriedkov na mzdy a odvody pre 

pedagogického asistenta. 

 

Na obecný úrad bola doručená žiadosť od MŠ o pridelenie finančných prostriedkov na mzdy 

a odvody pre pedagogického asistenta, ktorý je potrebný z dôvodu navýšenia počtu detí, ktoré 

túto pomoc potrebujú. V súčasnosti v MŠ pracuje jeden asistent na plný úväzok a jeden na ¼ 

úväzok. Tento je potrebné rozšíriť o  ¾ úväzok pre mesiace november, december 2024 z titulu 

originálnej kompetencie. 

Poslanci berú žiadosť na vedomie. 

 

 

Hlasovanie:   

 

p. Beáta Badibangová - za 

PhDr. Mária Beháňová - za 

p. Marek Hanuljak - neprítomný 

Ing. Július Ilovský -  za 

Ing. Miroslav Kubo - za 

p. Ivan Melo - za 

p. Vojtech Oberta -  za 
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Mgr. Iveta Tarabová -  za 

p. Ján Trnovec - neprítomný 

 

Hlasovanie: za - 7, proti - 0, zdržal sa – 0, neprítomní – 2.     

Poslanci OZ berú na vedomie žiadosť MŠ o pridelenie finančných prostriedkov na mzdy 

a odvody pre pedagogického asistenta. 

 

Investičné aktivity na roky 2025, 2026, 2027 

 

Z dôvodu prípravy rozpočtu na rok 2025 s výhľadom na roky 2026, 2027 mali poslanci do 

termínu 17. 10. 2024 doručiť návrhy na investičné aktivity pre rok 2025 a ďalšie obdobie. Do 

tohto termínu boli doručené návrhy od poslancov p.Ivana Melu a Beáty Badibangovej a zo ZŠ 

SNP Strečno. Následne bola diskusia k jednotlivým investičným návrhom. Po rozprave k bodu 

rokovania sa poslanci dohodli na týchto investičných aktivitách v roku 2025, 2026, 2027: 

Aktivity prístavba telocvične, obnova náteru na drevených stánkov v areáli OÚ, vybudovanie 

chodníka na cintoríne, vybudovanie zastrešeného stojiska pre bicykle pri ZŠ, urnová stena na 

cintoríne budú, v prípade dostatku vlastných finančných prostriedkov,  zahrnuté do rozpočtového 

roka 2025. Ostatné investičné aktivity: zastrešenie prechodu do telocvične ZŠ, rekonštrukcia ul. 

Čsl. brigády plus chodník, chodník na ul. Lipová, parkovisko pri hlavnej bráne cintorína budú 

naplánované do ďalších rozpočtových rokov. Pri ďalších investičných  aktivitách sa obec bude 

uchádzať o prostriedky EÚ prípadne v rámci výziev z iných zdrojov. 

Následne dal starosta hlasovať, že poslanci OZ berú návrh plánu investičných  aktivít na 

vedomie. 

 

Hlasovanie:   

p. Beáta Badibangová - za 

PhDr. Mária Beháňová - za 

p. Marek Hanuljak - neprítomný 

Ing. Július Ilovský -  za 

Ing. Miroslav Kubo - za 

p. Ivan Melo - za 

p. Vojtech Oberta -  za 

Mgr. Iveta Tarabová –  za 

p. Ján Trnovec - neprítomný 

 

Hlasovanie: za - 7, proti – 0, zdržal sa –  0, neprítomní – 2. 

Poslanci OZ berú návrh plánu investičných  aktivít na rok 2025 s výhľadom rokov 2026, 2027 

na vedomie. 

 

Pripomienky poslancov 

p. Ivan Melo -  informoval o prepadnutom schodisku pri vstupe na cintorín, je potrebná oprava. 

p. Badibangová - predniesla požiadavku na opravu rozhlasu na ul. Mládeže. 

 

Hlasovanie:   

p. Beáta Badibangová - za 

PhDr. Mária Beháňová - za 

p. Marek Hanuljak - neprítomný 

Ing. Július Ilovský -  za 

Ing. Miroslav Kubo - za 

p. Ivan Melo - za 
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p. Vojtech Oberta -  za 

Mgr. Iveta Tarabová –  za 

p. Ján Trnovec - neprítomný 

 

Hlasovanie: za - 7, proti – 0, zdržal sa –  0, neprítomní – 2. 

Poslanci OZ berú pripomienky poslancov na vedomie. 

 

 

Bod č.7: Záver – ukončenie 

Zapisovateľka prečítala uznesenia poslancov a starosta obce sa poďakoval poslancom OZ za 

účasť na 14. zasadnutí OZ. 

 

Zapísala:  

Mgr. Erika Ďurčová   ...........................................                                                                                       

Dňa: 23. 10. 2024 

Zápisnicu overili: 1............................................ 

      2............................................. 


